
 
 

Höstmöte för I 21:s kamratförening 

Onsdagen den 26 oktober hölls höstmöte för I 21:s kamratförening i Militärrestaurangen på Hågesta i 
Sollefteå. 

Ett 20-tal medlemmar slöt upp till medlemsträffen. 

På programmet stod flera föreläsningar av representanter från I 21 Västernorrlands regemente med 
Jämtlands fältjägarkår. 

Medlemsträffen inleddes dock med ett inledningsanförande av ordförande Hans Nauclér som talade 
om glädjen över att I 21 åter har etablerats som regemente i Sollefteå. 

Därefter talade I 21:s stabschef i regementsstaben, överstelöjtnant Urban Häggström om hur 
etableringsarbetet för I 21 fortskrider i Sollefteå och Östersund sedan återinvigningen den 16 januari. 
Han berättade även om planerna för bygget av ett helt nytt regementsområde direkt söder om 
riksväg 90 i anslutning till Sollefteås fina övnings- och skjutfält vilket planeras stå färdigt vid årsskifte 
2028/29 

Förbandsförvaltaren Daniel Nybling höll ett föredrag om det nya trebefälssystemet där han på 
överskådligt och pedagogiskt sätt förklarade hur det nya befälssystemet är uppbyggt. 

Till fikat kåserade I 21:s kommunikationschef Erik Löfgren om de nio månader som gått sedan 
regementet återinvigdes, hur snabbt och bra arbetet gått och glädjen över att det nu åter finns 
värnpliktiga soldater på I 21 i Sollefteå. Löfgrens kåseri ackompanjerades av ett bildspel med bilder 
från verksamheten under verksamhetsåret så här långt med fokus på regementets 
värnpliktsutbildning. 

Text och foto: Erik Löfgren 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 


